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Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság nyolc fővel határozatképes. Az ülés kezdetéig Németh Bence bizottsági tag jelezte, hogy nem 
tud részt venni. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László György alelnök urat. 
Javasolja, hogy további egy sürgős előterjesztés kerüljön megtárgyalásra a „Naphegy tér rendbetétele" 
címmel, melyet 6. napirendi pontként javasol megtárgyalni. A meghívóban szereplő az „A Hunyadi János 
út forgalomcsillapítása" tárgyú pontot törölni javasolja, mely Gulyás Gergely Kristóf képviselő úr 
előterjesztése. A napirendi pont törlését azért javasolja, mert képviselő úr kezdeményezése időközben 
okafogyottá vált, ugyanis a Budavári Önkormányzat már előrehaladott lépéseket tett a Hunyadi úton 
tapasztalható forgalmi helyzet mielőbbi rendezése érdekében. Jelenleg már az érintett útszakasz 
forgalomtechnikai tervezése zajlik, és a Budapest Közút előtt van az ügy. Ha a bizottság igényli, akkor a 
forgalomtechnikai tervezés eredményét annak elkészülte után az bizottsági ülésre be fogják hozni. 
Megjegyezte továbbá, hogy mint a Víziváros képviselője, számára is kiemelten fontos az érintett 
útszakasz forgalomcsillapításának mielőbbi megoldása, de ebben az ügyben az önkormányzat már 
megtette a szükséges lépéseket.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a sürgősségi előterjesztés napirendre vételét.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
47/2021. (X. 18.) VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága úgy határoz, hogy a 2021. október 18-i ülésének napirendjére 
felveszi az „A Naphegy tér rendbetétele" című sürgősségi előterjesztést.

Varga Dániel, elnök: jegyző asszony javaslata alapján nem veszik le a 6. napirendi pontot, mert az 
SZM5Z nem teszi lehetővé, így a Naphegy tér rendbetételének ügye a 7. napirendi pont lenne. 
Szavazásra tette fel a sürgősségi előterjesztéssel kiegészített napirendi javaslatot.
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A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
48/2021. (X. mi VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2021. október 18-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

Gelencsér Ferenc József alpolgármester

2. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet 
módosítása
Előterjesztő: Gelencsér Ferencjózsef alpolgármester

3. Alpolgármesteri felhatalmazás
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

4. Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására pályázat 
kiírása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

5. A "Zöldfal kialakítás 2021" pályázat kiírása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

6. A Hunyadi János út forgalomcsillapítása
Előterjesztő: Gulyás Gergely Kristóf képviselő

7. A Naphegy tér rendbetétele
Előterjesztő: Gulyás Gergely Kristóf képviselő

8. Egyebek

Zárt ülésen:

1. Természetes személyek számára kiírt 2021 évi energiahatékonysági pályázatokról 
támogatási döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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2. A BKV Zrt. Budapest I. kerület Batthyány téri METRÓ kijárat felszíni létesítménye 12 m2 
alapterületű részének kereskedelmi célú közterület-hasznosítási ügyében megadott 
közterület-használati hozzájárulás módosítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

3. A Budapest I. kerület, Dísz tér 8. szám előtti vendéglátó terasz közterület-használati ügye
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gelencsér Ferencjózsef alpolgármester

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 5 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
49/2021. ÍX. 18.) VKB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 5/2021 (II. 25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 5/2021. (II. 25.) önkormányzati 
rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

2. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet 
módosítása
Előterjesztő: Gelencsér Ferencjózsef alpolgármester

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
50/2021. (X. 18.) VKB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról
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A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítása” tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

3. Alpolgármesteri felhatalmazás
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
51 /2021. (X. 1 &.) VKB határozata
az alpolgármesteri felhatalmazásról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Alpolgármesteri 
felhatalmazás" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

4. Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására pályázat 
kiírása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Varga Dániel, elnök: a javaslat tartalmazza, hogy a beérkezett pályázatokat a Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság fogja elbírálni, melyre vélhetően a soron következő ülésen fog sor kerülni, 
vagy ha szükséges, akkor egy rendkívüli ülés keretében sor kerülhet ennek megvitatáséra.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
52/2021. ÍX. 18.1 VKB határozata
a „Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat által megrendezésre kerülő Adventi és 
Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására" pályázat kiírásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budavári Adventi 
és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására pályázat kiírása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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5. A "Zöldfal kialakítás 2021" pályázat kiírása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
53/2021 .ÍX. 18/1 VKB határozata 
a „Zöldfal kialakítás 2021" pályázat kiírásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A "Zöldfal 
kialakítás 2021" pályázat kiírása” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

6. A Hunyadi János út forgalomcsillapítása
Előterjesztő: Gulyás Gergely Kristóf képviselő

Varga Dániel, elnök: mint előzetesen jelezte, az előterjesztés okafogyottá vált, és támogatná, ha Gulyás 
képviselő úr ilyen ügyekben konzultálna a hivatal illetékes munkatársaival vagy a körzet érintett 
képviselőivel, mivel előrehaladott megoldási javaslataik vannak a forgalom csillapítására, és a Budapest 
Közút előtt van már az ügy, aki a forgalomtechnikai tervezést végzi.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
54/2021. ÍX. 180 VKB határozata 
a Hunyadi János út forgalomcsillapításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága 2 igen, 2 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra 
javasolja a Képviselő-testületnek a „A Hunyadi János út forgalomcsillapítása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

7. A Naphegy tér rendbetétele
Előterjesztő: Gulyás Gergely Kristóf képviselő

Varga Dániel, elnök: az ülés előtt kiosztásra került a sürgősségi előterjesztés. Miután az előterjesztés 
előterjesztői jelen vannak, így megadta a szót Remenyik Ildikó képviselő asszonynak.

Remenyik Ildikó, bizottsági tag: a Naphegy téren van egy igen népszerű játszótér, a Pom Rom játszótér, 
amelyet gyakran keresnek fel kisgyerekesek. A játszóteret körbe öleli elég széles sávban egy park, ami 
felújításra szorul. Nagyszerű árnyékot is ad, viszont nincs benne egyáltalán pad. Nincs, ahova kiüljenek 
az emberek, ezért első lépésben ezt a problémát szeretnék orvosolni. A másik, hogy a Naphegy fent 
van a környék legmagasabb pontján, onnan minden utca igen meredeken megy völgynek lefelé; ott van
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a CBA is és a játszótér is. Szeretnék, hogy a meredek utcákba csúszásgátlókat helyezzenek el, mert 
amikor havazik, jeges az út, akkor ott vannak részek, ahol szinte jégpályává alakul a járda.
Felhívta a figyelmet arra, hogy ott évekig egy jól működő, zölddel befuttatott árnyékos buszmegálló volt 
ott, ami úgy lett kialakítva, hogy az egyik ingatlan udvarából kiharapott a buszmegálló egy részt. 
Azonban tulajdonoscsere után az új tulajdonos már nem adta meg a lehetőséget, hogy így használják 
a buszmegállót. A 178-as busz ritkábban jár, mint például a 105-ös busz vagy a villamosok, és a 
végállomáson gyakran várakoznak idős emberek, ezért fontos lenne, hogy oda egy olyan pad kerüljön 
egy olyan buszmegállóval, ami a nap ellen is és az eső ellen is megvédi a buszra várakozókat.

dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: kérdése, hogy jelenleg annyit tudnak-e az ügyről, ami elolvasható 
volt az előterjesztésből, így nem tudnak többet, nem jutott el hozzájuk több információ az említett 
fejlesztésekről, a paddal, a virágládával, stb. kapcsolatban. Kérdése, hogy a mosdó megoldott-e a 
játszótéren, mert ezt prioritásnak érzi. Mindenképpen támogatná minden fejlesztését a Naphegy 
térnek, mert egy központi hely. A térnek kb. az egynegyed része az, ami biztonságosan le van kerítve, 
és ott szaladgálhatnak a gyerekek, azonban a nagyobb füves rész, ahol szép árnyas fák is vannak, és 
ahova a padokat tervezik, az egyáltalán nincs lekerítve, oda jóérzésű ember nem engedi ki a gyerekét, 
mert nagyon nagy az autó- és buszforgalom. Prioritásként kezelné, hogy mosdó helyiség legyen ott 
kulturált pelenkázóval, továbbá legyen lekerítve, így a tér kb. 70 %-a védett terület lenne. Részéről utána 
következne az összes egyéb fejlesztés. Kérdése tehát, hogy erre most van pénz vagy lehet-e változtatni 
a sorrenden. Most ráköltenének 11 millió Ft-ot, de az alapvető két dolog nem valósulna meg.

Remenyik Ildikó, bizottsági tag: valóban több koncepcióval is számolnak a Naphegy tér fejlesztésére. 
Ismételt helyszíni szemlét tartottak irodavezető asszonnyal, valamint a BÚJSZ vezetőjével, melynek 
során feltérképezték, hogy mi az, amiket meg szeretnének csináltatni. Van egy régi, felújításra szoruló 
- korábban a buszvezetőknek biztosított - várakozó, amely úgy lesz kialakítva, hogy a buszvezetők 
részére kialakított rész is megmaradjon, és a másik részében pedig egy WC és pelenkázó rész is 
kialakításra kerüljön. Ez majd egy következő előterjesztés része lesz.
A padokról és a kaspókról elmondta, hogy nagyon közel a Naphegy térhez, a Tigris utca és a Párduc 
utca sarkán vagy egy kis tér - melynek nincs még neve, csak helyrajzi száma -, ahová padok kerültek. 
Olyan stílusú pad fognak kiállításra kerülni, amelyek egyébként a Horváth-kertben és a Naphegy 
környékén is vannak, valamint téglalap alakú keskeny hosszú kaspók lesznek kiállítva. A játszóteret 
körbe ölelő rész nem kerül bekerítése, az egy park lesz. A gyerekek a Pom Pom játszótéren fognak 
játszani, míg a parkterületén a felnőtt, illetve az idős lakosság a célközönség.

Kimaradt az ismertetéséből, hogy a játszótér kerítésén van egy dekorációs doboz, ami kb. 2 m x 2,5 m, 
25-30 cm széles dekorációs doboz. Szeretnék, hogy az egyik dekorációs doboz, ami a fitness gépekkel 
szemben helyezkedik el, legyen tárolónak kialakítva. Erre a célra abszolút megfelelő, csak némi 
beavatkozás szükséges. Mivel a fitneszgépek mellett nincs se pad, se semmi olyan lehetőség, ahova az 
emberek felakaszthatják a kabátokat vagy a táskákat, ezért azokat a bokrokra, faágakra akasztják, ezért 
azt szeretnék, hogy a dekorációs dobozt tárolásra lehessen használni.

Marschall Máté, bizottsági tag: megkérdezte, hogy lehetne-e, hogy a kaspók és virágok helyett a 
mellékhelyiség komfortosabbá, szebbé, jobbá tétele élvezzen prioritást, mivel eleve zöldterületre 
jelenleg felesleges lenne olyan növényeket telepíteni, amelyekről nem ismert, hogy túlélik-e a telet vagy 
sem.

dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: emlékei szerint a tér közepe a játszótér és négy kis bejáró vezet be, 
tehát négy zöld negyedből áll. Ezek közül az egyiken van a fitness park. A jelenlegi játszótéren csak 
kavics van, illetve homok és gumitégla borítás, tehát gyakorlatilag zöldfelületen a gyerekek nem is 
játszhatnak. Az árnyékos fék nagy része vagy a határterületen áll a kerítés mellett vagy pedig kívül a
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füves részen. Részéről a parkosítás mindenképpen támogatandó, továbbá azt is, hogy legalább a négy 
negyedből egy vagy kettő negyedet elkerítve a kisgyerekek a füvön is tudjanak futkosni, fára is tudjanak 
mászni. Jelenleg csak egy kavics ágyásos játszótéri rész van a gyerekek részére kialakítva, a zöld terület 
számukra egyáltalán nem használható. Az idős emberek ki tudnak ülni az árnyékban egy padra, ez 
nagyszerű, és ezt támogatja is, de legyen olyan is, hogy egy 8-10 éves gyerek úgy tudjon futkosni a 
szabadban, hogy a szülőknek ne kelljen azon idegeskedniük, hogy a gyerek mikor fut egy autó alá, ezért 
egy vagy két negyed elkerítését javasolja.

dr. Németh Mónika, aljegyző: a nyilvános illemhellyel kapcsolatban elmondta, hogy már előrehaladott 
tárgyalások vannak az átvételről, tehát már a szerződéstervezet a másik félnél van, amivel megkapnák 
használatra a helyiséget. Emlékeztetett arra is, hogy a BÚJSZ szerződésében van benne a nyilvános 
illemhelyek üzemeltetése, tehát egy szerződésmódosítással - ugyanúgy, ahogy az összes nyilvános 
illemhely működtetése esetén - a BÚJSZ üzemeltetné ezt is, amint sikerül a használatát megszerezni. 
Ezt követően a BÚJSZ elvégezné a felújítást, és utána pedig tudna a helyiség illemhelyként funkcionálni. 
Tehát az átvételre vonatkozó tervezet már a másik félnél van, amire várják a visszajelzést, és 
remélhetőleg novemberre sikerül a tervezet tartalmában megegyezni.

Remenvik Ildikó, bizottsági tag: a Naphegy térre úgy mentek ki két alkalommal is felmérni a helyszínt a 
változtatásokkal kapcsolatban, hogy kétszer is lakossági fórumot hirdettek meg, amire nagyon nagy 
számban jelentek meg a lakók. Az első alkalommal kb. 40 lakó érkezett a fórumra, a második 
alkalommal is kb. 30 fő fölött volt a létszám. A körbejárást követően kérték a hivatal részéről is a 
segítséget. Azokat a kérelmeket gyűjtötték össze, amelyeknek hangot adtak a lakók, és azt szeretnék?, 
a képviselőtársával képviselni.

dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: emlékei szerint ugyanez a típusú buszmegálló települt a Mészáros 
utca és az Ág utca sarkára, ami üvegből van, csak teteje van és egy hátsó fala, ami nagyon modern, 
nagyon szép és ingyen van, ha jól értelmezte az előterjesztésből. Több, a környéken lakó személy 
jelezte, hogy már egy kisebb szélnél is, amikor nem függőlegesen esik az eső, semmire nem elég. 
Meglátása szerint főként egy végállomásnál előfordulhat egy esetleges hosszabb várakozás a busz 
indulására, még ha felengedik is a buszra az utasokat a várakozási idő alatt. Tehát nagyon szépek ezek 
a megállók, de a funkciójukat nem töltik be, mert egy közepes erősségű szél esetén a megálló alatt lévő 
terület is vizes lesz. Ezt meg kell oldani; legalább az uralkodó szélirány oldalából még egy üvegfalat oda 
kell tenni, még ha plusz költséggel is jár. Lesz buszmegálló, de a kérdéses funkciót nem tölti be. Az Ág 
utca - Mészáros utca sarkánál lévő buszmegállóra tudomása szerint érkeztek írásban igények a 
lakosságtól, melyről azt hallotta, hogy pozitív megerősítést kaptaka lakók, miszerint ezt megvizsgálják, 
és ha kell, akkor módosítják az ott megépült megállót. Elmondta, nem volt ott a felméréseknél, és 
támogatja a lakók igényeit, de előfordulhat, hogy jobb ötletek is születhetnek a felmerült igények 
kielégítésére. Furcsállta, hogy ha 70 ember ezt megnézte a területet, és senki nem akarta, hogy 
nagyobb legyen a zöldterület, de ha a lakóknak ez így megfelel, támogatja.

Remenyik Ildikó, bizottsági tag: valóban van két fajta buszmegálló. Az egyik olyan, mint az Attila úton az 
5-ös busz megállójában, a végállomásokra alapból nagyobb megállókat tesznek. A Mészáros utcai 
megállóval kapcsolatban valóban érkezett olyan panasz, hogy csak egy deszához lehetett támaszkodni, 
és oda igényeltek padot. Ezt jelezte az önkormányzat, és pár héten belül orvosolták is a problémát. A 
megállók stabilitásáról elmondta, hogy amióta megváltozott a klíma, és számolni kell azzal, hogy 
szokatlan, durvább viharok is érkezhetnek, azóta ki van az számolva, hogy milyen erősségű szélnek, 
illetve viharnak kell a megállóknak ellenállniuk. A szakemberek pontosan tudják, hogy mi az, ami nem 
balesetveszélyes.
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dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: nem attól tart, hogy ráborul valakinek a fejére, hanem attól, hogy 
mivel csak egy hátfala van és egy teteje, ha egy picit is fúj a szél, akkor hiába áll alá az ember, attól még 
elázik. Tehát ezek a megállók nagyon szépek, dizájnosak, és nagyon jó, hogy ingyen van, de nem töltik 
be a feladatukat.

Varga Dániel, elnök: nem szerepel az előterjesztésben, hogy milyen lesz a fedett buszmegálló. Kérdés, 
hogy van-e oldala is.

dr, Patthy Szabolcs, bizottsági tag: ugyanaz a cég készíti a megállót, az települt oda a Mészáros utca Ág 
sarkára is, és véleménye szerint semmire nem jó.

Varga Dániel, elnök: képviselő úr felvetése jogos, és ha az előterjesztők a felvetést befogadják akkor 
kérhetik úgy, hogy az előterjesztés aszerint módosuljon, hogy kitételként legyen felvezetve, hogy úgy 
tárgyaljanak a reklámcéggel, hogy legyen oldalfala a buszmegállónak. Megjegyezte, hogy ugyanettől a 
cégtől nagyon sok olyan kivitelű buszmegállót látott, aminek volt oldalfala, bizonyos esetekben a 
reklámfelület is oldalt van elhelyezve és nem hátul. Nyilvánvalóan a térszerkezet válogatja, hogy mikor, 
hova és milyet telepítenek. Amennyiben a cég ezt nem vállalja, akkor annak a költségeit vállalja be az 
önkormányzat.

Kovács László György, alelnök: ha jól emlékszik, oldalfallal ellátott megállóról beszéltek a helyszíni 
szemlén.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: a cégnek már folyamatban volt a településképi bejelentési eljárása. 
Meg is kapta erre a típusra; nem az oldalfalasra, hanem a hátsó laposra, de véleménye szerint 
módosítható a kérelme, tekintettel arra, hogy még nincs kialakítva.

Varga Dániel, elnök: az előterjesztők befogadják a módosítási javaslatot.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a fentiekkel kiegészített határozati 
javaslatot.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
55/2021. ÍX. 18| VKB határozata
a Naphegy tér rendbetételéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Naphegy tér 
rendbetétele" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

8. Egyebek

Varga Dániel, elnök: az elmúlt bizottsági ülésen, amelyet 5 fővel folytattak le, beszéltek a bizottsági ülés 
új időpontjáról. Több bizottsági taggal egyeztetve javasolta, hogy általánosságban hétfőn 14:00 órakor 
legyen a rendes bizottsági ülés. Akkor ezt meg is vitatták a jelenlévőkkel és elmondták a véleményüket.
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dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: megkérdezte, hogy az időpontot át lehetne-e tenni 15:00 órára.

Varga Dániel, elnök: véleménye szerint az ülésekre 2 órát tervezni kell, és 16:00 órakor kezdődik a 
következő bizottsági ülés.

Hunya Péter Lőrinc, bizottsági tag: jelezte korábban, hogy a jelenlegi időpont jobb lenne számára, de 
tud alkalmazkodni.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.
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